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Rada Gminy Waganiec 
Radni 

RG.0002.IX.10.2024 

 

Protokół Nr X/2025 

X Sesja Rady Gminy Waganiec w dniach 03 grudnia 2024 - 03 grudnia 2024 
Miejsce posiedzenia: Sala narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

Obrady rozpoczęto 03 grudnia 2024 o godz. 10:00,  

a zakończono o godz. 13:49 dnia 03 grudnia 2024. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jan Marian Bróżek 
2. Ewelina Gajdzińska 
3. Krzysztof Gapski 
4. Radosław Kłonowski 
5. Piotr Marcin Kordubski 
6. Arkadiusz Kujawa 
7. Monika Marciniak 
8. Zbigniew Marciniak 
9. Jadwiga Stanisława Michalska 
10. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 
11. Piotr Nowak (okręg Waganiec) 
12. Angelika Przybylska 
13. Mirosław Tomaszewski 
14. Tomasz Damian Wysocki 
15. Stanisław Zimecki 

 
1. Otwarcie X Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec i stwierdzenie kworum. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Otwieram X sesję IX kadencji Rady Gminy 
Waganiec. Witam wszystkich Radnych, Sołtysów. Witam Pana Wójta Piotra Kosik, Zastępcę 
Wójta Pana Arkadiusza Żak, Skarbnika Gminy Waganiec Panią Annę Miś. Witam Panią 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbrachlinie Panią Annę Kwapińską, Pana Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Artura Gajewskiego w Brudnowie.  
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Pani Dyrektor Agnieszka Lasota-Staszak usprawiedliwiała się, nie może uczestniczyć ze 
względu na problemy zdrowotne. Także jeżeli będą jakiekolwiek pytania co do szkoły w 
Niszczewach to mam informację od Pani dyrektor, że na następnej sesji się pojawi i takie 
pytania będą mogły być zadane i odpowie na wszystkie pytania, jeżeli będzie taka potrzeba 
oczywiście. Witam Pana też radcę prawnego Pana Tomasza Mroczkowskiego, który w razie 
potrzeby zejdzie tutaj na dół. Informuję, że ustawowy skład Rady Gminy Waganiec wynosi 
15 radnych. Proszę o zaznaczenie kworum. Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że w sesji 
uczestniczy 15 radnych. Sesja dysponuje wymaganym kworum co znaczy, że Rada Gminy 
może procedować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem obrad, 
ponieważ jej obrady są prawomocne. Zgodnie z art. 21 pkt 1b ustawy o samorządzie 
gminnym obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione na stronie internetowej 
Gminy. Jeszcze tylko małe sprostowanie pan radca prawny będzie w razie potrzeby od 
godziny 12.00, ma jakąś rozprawę. Przechodzimy do punktu 2. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie X Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad III, IV, V Sesji Rady Gminy Waganiec. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec z pracy w okresie między 

sesjami. 

5. Informacja Wójta Gminy Waganiec z pracy w okresie między sesjami, w tym z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Waganiec w roku 

szkolnym 2023/2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do obliczenia 

podatku rolnego w 2025 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

10. Informacja z realizacji wniosków. 

11. Wolne wnioski. 
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12. Zamknięcie obrad X Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni Państwo 
porządek obrad został doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. Czy są jakieś 
propozycje co do zmian w porządku obrad? Proszę bardzo Pan Radny Mirosław 
Tomaszewski.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Wysoka Rado, Przewodniczący, Panie Wójcie oraz 
zaproszeni goście. Chciałem odczytać oświadczenie.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ale jakie? Na temat?  

Radny Mirosław Tomaszewski - Ja powiem, jak będę czytał to Przewodniczący (...)  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ale to przepraszam przy innym punkcie, bo 
jesteśmy w tej chwili (...)  

Radny Mirosław Tomaszewski - To proszę mi powiedzieć przy którym punkcie mam to 
odczytać?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - W wolnych wnioskach, jeżeli to jest jakiekolwiek 
oświadczenie.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie to jest całkiem inne oświadczenie, to jest 
oświadczenie do Pana Wójta Piotra Kosika.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - No to w wolnych wnioskach tym bardziej.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Nie. Mógłbym przecież teraz przyjęcie proponowanego 
porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Ale czy to dotyczy zmian w porządku obrad?  

Radny Mirosław Tomaszewski - No nie dotyczy.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - No to w wolnych wnioskach.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Dobrze poczekam do wolnych wniosków, dziękuję.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jakieś proponowane co do zmian w 
porządku obrad? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 
Dziękuję bardzo.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr 

Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga 

Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, iż porządek obrad został przyjęty. 
Przechodzimy do punktu 3. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad III, IV, V Sesji Rady Gminy Waganiec. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Protokoły były wyłożone do wglądu wiec 
przechodzimy do głosowania. Protokoły oczywiście e-sesji dopięte do wglądu.  

Radny Mirosław Tomaszewski - To?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Nie. Protokoły z przyjęcia, z poprzednich sesji, 
eSesji. [rozmowy w tle] eSesji to znaczy, może dopowiem, to znaczy, że były do wglądu na 
tabletach dopięte. Jeżeli w wersji papierowe są do wglądu zawsze w Biurze Rady. [rozmowy 
w tle] Proszę o głosowanie. Dziękuję.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z obrad III, IV, V Sesji Rady Gminy Waganiec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Mirosław 

Tomaszewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że protokoły zostały przyjęte. 
Przechodzimy do punktu 4. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Waganiec z pracy w okresie 

między sesjami. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Brałem udział w uroczystościach pasowania 
pierwszaków w szkołach podstawowych w Zbrachlinie oraz w Niszczewach. Brałem także 
udział w Święcie Ziemniaka oraz otwarcie harcówki w Niszczewach. Oraz udział w 
przeglądzie Zespołów [niezrozumiałe]. Także brałem udział w akademii z okazji odzyskania 
niepodległości w szkole w Zbrachlinie oraz udział w uroczystościach 11 listopada z okazji 
odzyskania niepodległości w Zbrachlinie. Oczywiście w każdy wtorek pełniłem dyżury w 
godzinach od 16.00, 17.00, pokój nr 15. Podpisywałem wszystkie uchwały Rady Gminy 
Waganiec. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 5. 

5. Informacja Wójta Gminy Waganiec z pracy w okresie między sesjami, w tym 

z wykonania uchwał Rady. 

Informacja Wójta Gminy Waganiec z pracy w okresie między sesjami, w tym z 

wykonania uchwał Rady – stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Informacja Wójta Gminy Waganiec z pracy w 
okresie miedzy sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady. Informacja taka została 
dostarczona radnym wraz zawiadomieniem. Jeżeli są pytania to proszę o składanie na 
piśmie do obsługi Rady. Przechodzimy do punktu 6. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Waganiec w 

roku szkolnym 2023/2024. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Waganiec w roku szkolnym 

2023/2024 – stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Są z nami zaproszeni goście, czyli Pani Dyrektor i 
Pan Dyrektor Zespołu Szkół. Proszę bardzo, czy są jakieś pytania? Proszę bardzo Pan 
Wiceprzewodniczący.  

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Kujawa - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Państwo Dyrektorzy, zaproszeni Sołtysi. W związku z tym, że Państwo przybyli tutaj na to 
spotkanie chciałem, żeby Państwo pokrótce omówili egzaminy ósmoklasistów za rok 
szkolny 2023/2024. Wiemy, że co do ostatnich lat chyba nastąpił jakiś, jakaś zwyżka, także 
tutaj myślę, że jest się czym pochwalić. Panie Dyrektorze wiem, że w zeszłym roku były 
słabsze wyniki z matematyki, obserwowałem, że chyba jest lepiej. Także może Państwo coś 
powiedzą co do tego. I jeszcze jedna taka wzmianka techniczna. Na przyszły rok chciałbym 
bardzo prosić, żeby wszystkie wyniki były grupowane w jednej tabeli, żeby radni nie musieli 
szukać po stronach. Tylko sobie mogli przeanalizować po kolei każdą szkołę na jednej tabeli 
odnoszącą się do gminy, do powiatu, do województwa. Dziękuję bardzo.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - Dzień dobry wszystkim.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Może przez mikrofon.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - Proszę Państwa ja na nośniku 
danych mam przygotowaną analizę egzaminów naszej szkoły w odniesieniu do powiatu i 
kraju też. Niemniej jednak, jeżeli Pan się [niezrozumiałe], bo to był wrzesień, my 
przygotowaliśmy dla Pana Grzegorza Lasoty, tak jak w zeszłym roku również, taką analizę 
wszystkich trzech szkół. Też jest w odniesieniu do powiatu i kraju, i ta analiza wisi na stronie 
Gminy od września, więc jeżeli jest możliwość wejścia w Internet i pokazania tego to 
możemy to zrobić albo każdy z Państwa może też sam poszukać zakładkę Oświata, tam są 
egzaminy z zeszłego roku i z tego roku, zestawione wszystkie trzy szkoły w odniesieniu do 
całego kraju, powiatu. Czy mogę prosić Panią Agnieszkę, żeby mi tutaj klikała.  

Państwo widzą dobrze, czy trzeba zgasić światło? Czy ja komuś zasłaniam tutaj? Język 
polski 64%, matematyka 46%, język angielski 63%. Te procenty może na razie jeszcze 
niewiele mówią, ale będzie zestawienie w odniesieniu do lat poprzednich, ponieważ zawsze 
dla siebie to robimy, żeby widzieć czy jest progres czy regres. Poproszę dalej. Tu jest wykres 
słupkowy. Myślę, że ze światłem przygaszonym byłoby lepiej, bo ja sama nie widzę. 64% tak, 
to jest na poziomie gminy.  

Powiat 56%, województwo 57% i kraj 60%. Dziękuję za pomoc, mimo okularów. Tak wygląda 
matematyka, czyli można powiedzieć, że wcale nie jest źle a nawet dobrze bym 
powiedziała, jeżeli [głos z Sali – język polski].  
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Matematyka 46%, 42% powiat, województwo 43% i 49% więc o 4% gmina, jeżeli chodzi o 
matematykę wypadła gorzej niż uczniowie z całego kraju. Dobrze, dalej poproszę. To jest 
zestawienie wyników egzaminów przeprowadzonych w Gminie Waganiec. Angielski gmina 
63%, powiat 51% [głos z sali] 61%, nie pomogła nic zmiana okularów. I województwo 58%, 
kraj 61%. Dzięki temu, że ja słabo widzę to Państwo wszyscy patrzą i czytają. Poproszę 
następne. I tutaj mamy zestawienie z innymi gminami, o może właśnie. Zbrachlin, jeżeli 
chodzi o język polski jest na pierwszym miejscu. Tutaj się pojawiło też Brudnowo na 
czwartym co jest też bardzo ładnym wynikiem. Nie wszystkie wyniki ze szkoły w 
Niszczewach są dostępne ze względu na małą liczbę uczniów, tak. Jeżeli jest poniżej 10 
uczniów to te wyniki nie są wtedy brane pod uwagę. Matematyka w takim samym 
zestawieniu, że Zbrachlin jest znowu [niezrozumiałe] tak, jest na trzecim, Brudnowo jest na 
miejscu czwartym. I język angielski, tutaj Brudnowo bardzo ładnie przed nami. I na miejscu, 
raz, dwa, trzy, cztery, pięć szóstym, my na ósmym. I to są staniny, które zawsze wymaga 
kuratorium od nas, czyli jeżeli jest poniżej, jeżeli jest od 1 do 3, od 1 do 2 piszecie tu 
program naprawczy, tak. Jeżeli jest wszystko co jest wyżej to jest okej. Polski szósty, 
matematyka piąty, język angielski też piąty. A to? [głosy z sali] W skali krajowej pięć, pięć i 
sześć. I wszystko? Tak teraz, jeżeli Państwo jeszcze mają ochotę to ja mam też, okazuje się 
na pendrivie to co jest na stronie Gminy, jeżeli Państwo by chcieli to możemy szybciutko 
[głos z sali], wystarczy? [głos z sali] Dobrze to dziękuję bardzo. Jeżeli są jeszcze jakieś 
pytania to chętnie odpowiem.  

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Kujawa - Pan Dyrektor chce do tego coś 
dopowiedzieć? Czy chyba wszystko zostało przekazane, tak?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo Pan Radny Mirosław Tomaszewski 
ma pytanie.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Co jest z wychowaniem fizycznym? Dochodzą mnie 
słuchy, że nie są przeprowadzane rzetelnie lekcje WF. Co na to dyrektorzy? 

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska – W których szkołach?  

Radny Mirosław Tomaszewski – W Zbrachlinie 

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - No cóż, nie wiem co 
odpowiedzieć na dochodzące słuchy, bo ja takich głosów nie słyszę. Mamy trzech 
nauczycieli wychowania fizycznego, którzy w moim odczuciu świetnie się spisują, nie wiem.  

Uczniowie się nie skarżą, lekcje WF się odbywają zgodnie z planem.  
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No chyba, że jakiś nauczyciel jest na zwolnieniu lekarskim to czasami, ale tak się nam 
chyba nie zdarzyło w tym roku jeszcze, żeby ktoś był na zwolnieniu lekarskim więc myślę, że 
wszystko jest w jak największym porządku. Klasy 4-8 mają WF na dolnej hali sportowej, 
natomiast klasy 1-3 mają na małej sali i wszyscy są zadowoleni.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Słyszałem, że nauczyciele WF rzucają piłkę i mówią proszę 
bardzo grajcie sobie w piłkę i dziękuję bardzo. Ale to nie na tym polega WF. Za moich czasów 
WF to to były fikołki, przeskoki, na koniu [niezrozumiałe], dlatego czy ktoś to sprawdza? Czy 
ktoś to sprawdza?  

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - Oczywiście, że sprawdza, 
ponieważ jednym z moich zadań jest nadzór pedagogiczny i bywam na lekcjach a tym 
bardziej na dużej sali, gdzie no jakby [niezrozumiałe] oko pańskie konia tuczy, tak. Więc 
bywam tam po to, żeby pilnować porządku, żeby nadzorować czy są właściwie użytkowane. 
Oprócz tego mam monitoring czyli stały podgląd na salę i widzę, że dzieci rzeczywiście grają 
w piłkę. Ale trudno mi jest powiedzieć, ponieważ nie ma podsłuchu, czy Pan powiedział 
rzucam wam piłkę a wy grajcie, czy po prostu mamy to w programie i temacie danej lekcji.  

Radny Mirosław Tomaszewski -  Nie no uważam, że lekcja WF nie polega na rzucaniu piłki i 
graniu w piłkę, tylko na ćwiczeniach fizycznych, rozwoju fizycznego.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - Dobrze, a skąd Pan ma tą 
wiedzę, że lekcja WF tak wygląda, że nauczyciel rzuca piłkę i dzieci sobie same grają?  

Radny Mirosław Tomaszewski - No tak mi mówili tutaj obywatele gminy.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Zbrachlinie Anna Kwapińska - Nie wypowiem się na ten temat, 
bo możemy rozmawiać do końca dnia. (...) Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania do 
Pani Dyrektor może? Nie widzę. Może Pan Dyrektor Zespołu Szkół w Brudnowie chciałby 
zabrać głos? [głos z sali] Zostało powiedziane. Czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie 
oświaty? Nie widzę. Dziękuję bardzo. Dziękujemy bardzo Pani Dyrektor i Panu Dyrektorowi 
za przybycie, dziękujemy bardzo. Przechodzimy do punktu 7. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

obliczenia podatku rolnego w 2025 roku. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do obliczenia podatku 

rolnego w 2025 roku – stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Opinia Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej - stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. Proszę bardzo, 
otwieram dyskusję. Czy są jakieś pytania? Proszę bardzo Pan Radny.  

Radny Krzysztof Gapski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie. Mam pytanie 
teraz do Przewodniczącej Komisji Rolnictwa. Chciałbym się zapytać, jak Komisja Rolnictwa 
odniosła się do właśnie takowej opinii, opinii negatywnej przez Kujawsko-Pomorską Izbę 
Rolniczą.  

Radna Jadwiga Michalska - Komisja odbyła się tuż po ostatniej sesji. Tego nie mieliśmy 
jeszcze, tej opinii, ale uznaliśmy, bo wpłynęło, mieliśmy tylko do wiadomości, że środki 
transportowe, żeby zmniejszyć. Więc uznaliśmy, że nie będziemy robić tu więcej, tu mniej i 
w ogóle. (...) Tylko, że stawka podatku zostanie na takim samym poziomie, jak w zeszłym 
roku.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Chodzi o rolną?  

Radna Jadwiga Michalska  - Tak, zostanie na takim samym poziomie jak w zeszłym roku. 
Bo stawka ministerialna jest 86,34 zł i my żeśmy zmniejszyli do 80,00 zł. Pozostała taka 
sama stawka jak w zeszłym roku, w 2024.  

Radny Krzysztof Gapski - Dziękuję za odpowiedź.  

Radna Jadwiga Michalska  - Proszę bardzo.  

Radny Krzysztof Gapski - Mam kolejne pytanie.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Tak proszę bardzo.  

Radny Krzysztof Gapski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie. Składam 
wniosek formalny o obniżenie tej kwoty z 80,00 zł na 75,00 zł.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - To jest obniżenie średniej ceny skupu żyta?  

Radny Krzysztof Gapski - Tak. Tak oczywiście, tak. Kwintala tak, bo to jest za kwintal, tak?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Tak, to jest za kwintal.  

Radny Krzysztof Gapski - Tak. To wnoszę wniosek o, formalny oczywiście wniosek, o 
zmniejszenie tej kwoty z 80,00 zł na 75,00 zł. [rozmowy w tle]  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Okej, rozumiem. Czyli za, chwileczkę 
potrzebujemy, bo musimy teraz przygotować głosowanie w sprawie wniosku formalnego 
Pana Radnego Krzysztofa Gapskiego. Wniosek o zmianę. [rozmowy w tle] Wniosek Radnego 
Krzysztofa Gapskiego o zmianie średniej ceny skupu żyta, zmniejszenie z kwoty 80,00 zł za 
kwintal na kwotę 75,00 zł za jeden kwintal. Przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Krzysztofa Gapskiego o zmianę średniej ceny skupu żyta - 

zmniejszenie z kwoty 80,00 zł za 1 dt na kwotę 75,00 zł za 1 dt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Mirosław 

Tomaszewski 

PRZECIW (10) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Marciniak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że wniosek został odrzucony. Czy są 
jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, dziękuję. Zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania.  

Radny Krzysztof Gapski - Ja jeszcze mam pytanie, jeśli mogę, bo się spóźniłem. Mogę?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Słucham.  

Radny Krzysztof Gapski - Mam pytanie, ponieważ no wiadomo, że zebrały się komisje 
przed, akurat mnie nie było, nie mogłem być na komisji w sprawie tych podatków naszych 
wspaniałych. I mam pytanie, dlaczego opinia, która wpłynęła dosyć wcześnie nie była 
przedłożona nam radnym do informacji? Nie wiem, kto odpowie na to pytanie, ale to do 
Pana Przewodniczącego kieruję. (...) Dlaczego tej opinii nie dostaliśmy wcześniej z 
papierami, które dostaliśmy [niezrozumiałe].  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Opinia była przesłana wraz z zawiadomieniem o 
sesji, czyli tydzień wcześniej, a komisje były po dostarczeniu materiałów.  

Radny Krzysztof Gapski - Tą opinię dostaliśmy dzisiaj dopiero przed sesją.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Znaczy, bo wpłynęła po wysłaniu materiałów 
opinia, ale projekt uchwały został dostarczony wraz z zawiadomieniem o sesji. [głos z sali]  

Radny Krzysztof Gapski- A kiedy wpłynęła opinia? Wydana jest 8.11, czyli to już jest prawie 
miesiąc. [rozmowy w tle]  
Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Potrzebujemy chwilkę, żeby (...), kiedy to 
wpłynęło na dziennik, bo ta data, która jest tutaj tego dnia ósmego to jest oczywiście data 
pisma, które było stworzone.  

Radny Krzysztof Gapski - Ja rozumiem, ale miesiąc chyba nie docierało do Urzędu Gminy. 
[rozmowy w tle]  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki- Proszę bardzo Pani Radna Michalska.  

Radna Jadwiga Michalska - Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie. Na 
ostatnim właśnie po tej sesji było spotkanie wszystkich radnych i ja wtedy, jeśli ktoś może 
pamięta, powiedziałam ja będę broniła podatku rolnego. Pokazane było pismo o środkach 
transportowych więc pozostali, którzy byli z pozostałych komisji zgadzali się na kwotę 80,00 
zł. Pozostałe komisję, nie tylko rolna, ale tak samo budżetu, oświaty i rewizyjna. Więc były 
takie ustalenia. I była, pozostali członkowie zgodzili się na 80,00 zł. To chciałam tylko 
przekazać.  

Radny Krzysztof Gapski- Ja tylko zapytałem, kiedy była opinia w Urzędzie Gminy.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki -  Chwileczkę, czekamy.  

Radny Krzysztof Gapski- Jeśli mogę powiedzieć jeszcze no to komisja opiniuje, ale my 
podejmujemy decyzję na sesji, tak, na Radzie więc wydaje mi się (...) [rozmowy w tle]  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę o spokój. Może najpierw odpowiem na 
pytanie Pana Radnego Krzysztofa Gapskiego. Taka opinia na sekretariat Gminy Waganiec 
wpłynęła 15 listopada. Proszę o zabranie głosu Panią Skarbnik, bo chciałaby się do tego też 
odnieść.  

Skarbnik Gminy Anna Miś - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
Opinia wpłynęła piętnastego, tak? (...) 15 listopada, byłam przekonana, że ta opinia była 
dostarczona z materiałami przed sesją. Mój błąd, nie sprawdziłam tego, także no nie została 
dołączona do materiałów. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki- Dziękuję bardzo. Czy są jakieś jeszcze pytania? 
Nie widzę. Zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania nad całością uchwały. 
Dziękuję bardzo.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do obliczenia podatku 

rolnego w 2025 roku - 80,00 zł za 1 dt żyta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (2) 
Krzysztof Gapski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr X/57/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do obliczenia 

podatku rolnego w 2025 roku – stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, iż uchwała została przyjęta. 
Przechodzimy do punktu 8. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 

2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok  

– stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. Proszę bardzo 
otwieram dyskusję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do 
głosowania, głosowania nad każdą stawką osobno. 

Głosowano w sprawie: 

Od budynków lub ich części: mieszkalnych - 0,52 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od budynków lub ich części: związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – 27,83 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Od budynków lub ich części: zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w 

zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – 15,92 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od budynków lub ich części mieszkalnych: związanych z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń – 6,95 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od budynków lub ich części: pozostałych – 6,82 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, w 

tym: zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 

przez organizacje pożytku publicznego – 6,80 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od budowli: 2 % ich wartości, określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 
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PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od gruntów: związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na 

sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 1,12 zł od 1m2 powierzchni. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od gruntów: pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – 6,84 zł od 1 ha powierzchni. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od gruntów: pozostałych – 0,29 zł od 1 m2 powierzchni, w tym: zajętych na 

prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 

pożytku publicznego – 0,27 zł od 1 m2 powierzchni. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Od gruntów: niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o których mowa w 

ustawie z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 278) i 

położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
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przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o 

przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia 

wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym 

czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego - 4,51 zł od 1 

m2 powierzchni. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przechodzimy teraz do głosowania nad całością 
uchwały. Proszę bardzo o głosowanie. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak 

(okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (3) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Mirosław Tomaszewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr X/58/2024 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2025 

rok – stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 
Zarządzam 5 minut przerwy.  

Wznawiam obrady po przerwie. Prosimy o zaznaczenie kworum. Dziękuję bardzo. 
Przechodzimy do punkt 9. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok – stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. Otwieram dyskusję. 
Czy są jakieś (...) proszę bardzo Pan Radny Krzysztof Gapski.  

Radny Krzysztof Gapski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Sołtysi, Panie 
Wójcie. Skoro składałem wniosek formalny o zmniejszenie tego zbożowego kwintala z 80,00 
zł na 75,00 zł to też miałem na uwadze obniżenie tego transportu. Dostaliśmy wniosek o 
zmniejszenie podatku od środków transportowych od gospodarzy, czyli od właścicieli firm 
transportowych w Gminie Waganiec. I moje pytanie brzmi, czy nie warto pochylić się nad 
tym wnioskiem i zastanowić się, czy nie przynajmniej nie obniżyć o te 5% tego podatku, 
ponieważ wiadomo, że firmy mogą przenieść się gdzieś indziej, gdzie jest taniej. Teraz to jest 
taka droga ostrzegawcza przez te firmy, gdzie wystąpili z wnioskiem i myślę, że warto by się 
zastanowić i pochylić właśnie nad tym podatkiem dla transportowców.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Teraz pytanie czy, w jakich pozycjach to miałoby 
nastąpić?  

Radny Krzysztof Gapski - We wszystkich 5% mniej albo przynajmniej jaka jest teraz inflacja 
czyli 3,8%. Bo my będziemy więcej stratni, jeśli te firmy odejdą. Najlepiej będzie jak teraz się 
pochylimy nad tym założeniem 5% niż odejdą i będziemy bardziej chyba jako gmina, więcej 
stratni, tak. Nie wiem, może prosiłbym o odpowiedź Panią Skarbnik albo Pana Wójta. Jakie 
to będą konsekwencje finansowe w tym przypadku?  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - To najpierw może Pan Wójt.  
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Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo konsekwencje finansowe będą zależne od procenta 
obniżenia stawki podatkowej, to jest raz. To będą realne mniejsze wpływy z tytułu podatków 
od środków transportowych. 

 Dodatkowo będzie najprawdopodobniej zmniejszona subwencja wyrównawcza w związku 
ze świadomym obniżeniem stóp podatkowych. To tak pokrótce jakie konsekwencje. Ja 
absolutnie nie będę się tutaj wypowiadał za ani przeciw, każdy argument merytoryczny ma 
swoją wagę. Także decyzja tutaj należy do organu stanowiącego. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - To ja bym może prosił jeszcze o zabranie głosu 
Pani Skarbnik i wytłumaczenie, jeżeli byśmy mieli obniżyć o 5%, jakie to są skutki? Ja wiem, 
że to nie da się wyliczyć tego co do złotówki, ale około jakąś tam sumę na pewno będzie 
można powiedzieć.  

Skarbnik Gminy Anna Miś - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
Obniżenie o 5% będzie to kwota około 12000,00 zł w skali podatku od osób fizycznych i 
osób prawnych w podatku od środków transportowych. Także, no mówię to będzie około 
12000,00 zł mniej te 5%. Pragnęłabym tylko tutaj zaznaczyć, że podatki lokalne tak, są 
brane do wskaźnika zamożności gmin, które Ministerstwo Finansów ustala i na tej 
podstawie są przyznawane subwencje, tak. Także, jeżeli ministerstwo stwierdzi, że jesteśmy 
w stanie obniżyć podatki lokalne to dostaniemy mniej subwencji. To ma wpływ na 
subwencje. Dziękuję. [rozmowy w tle]  

Radny Krzysztof Gapski - 12000,00 zł w skali roku tak?  

Skarbnik Gminy Anna Miś - Tak, w skali roku.  

Radny Krzysztof Gapski - Rozumiem, dziękuję.  

Skarbnik Gminy Anna Miś - Dziękuję.  

Radny Krzysztof Gapski - Nie wiem, czy ktoś jeszcze może by zabrał głos w tej sprawie? 
[niezrozumiałe] podejrzewam, że pociągnęłaby inne firmy i straty będą [niezrozumiałe] 
chyba większe niż subwencje. Tak mi się wydaje, więc wydaje mi się, Szanowni Radni, każdy 
jakoś tam pomyśli na ten temat, ale wydaje mi się, że można by ten ukłon zrobić, w sprawie 
transportu. Więc wnoszę wniosek formalny o zmniejszenie...  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Wniosek [niezrozumiałe]  

Dwie minuty przerwy. W związku z tym.  
- Wznawiam obrady po przerwie.  
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Przed przerwą został złożony wniosek radnego Krzysztofa Gapskiego o obniżenie o 5% 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok, do przedłożonego 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2025 rok. Czy są jeszcze jakieś wnioski i pytania do tego punktu? Proszę 
bardzo, pan radny Radosław. 

Radny Radosław Kłonowski - Szanowna Rado, Panie Przewodniczący, ja pytanie mam do 
pani skarbnik odnośnie tej subwencji. Czy Pani Skarbnik wie, co się stanie jeżeli obniżymy o 
te 5%?  

Skarbnik Gminy Anna Miś - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, my 
nie znamy dokładnie wskaźników, na jakiej podstawie jest obniżana przez ministerstwo 
subwencja dla gminy. Jest ona wyliczona na podstawie podatków lokalnych, liczby 
mieszkańców, więc nie podam konkretnej kwoty o jaką będzie zmniejszona subwencja dla 
gminy. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję. Proszę bardzo pan radny Mirosław 
Tomaszewski.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Ale to może być tak, że nam po prostu tej subwencji nie 
cofną. To nie jest już przyklepane, że nie obniżą.  

Skarbnik Gminy Anna Miś - To, Szanowni Państwo, idzie z automatu. To nie to, że wycofają 
subwencję, po prostu może być zmniejszona subwencja dla gminy. Dziękuję.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Ale nie musi.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
Proszę bardzo, pani radna.  

Radna Jadwiga Michalska - Panie Przewodniczący, jeszcze raz odniosę się do ostatniego 
spotkania, gdzie żeśmy ustalali te stawki. Powiedziałam, którzy uczestniczyli wiedzą, 
powiedziałam: "Będę broniła podatku rolnego.". Byłam za zmniejszeniem. Ustaliliśmy, że 
zostaje na takim samym poziomie, tzn. jak w 2024 roku. Zapoznaliśmy się też z pismem, z 
tym wnioskiem o zmniejszenie podatku od środków transportowych. Ustaliliśmy, że zostaje 
na takim samym poziomie. Teraz nie wiadomo, jak kto podejdzie, i po prostu, no po co są te 
komisje skoro teraz inne głosowanie, inne zdania. Się dziwię, że mieliśmy czas, mogliśmy to 
wszystko analizować. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Proszę bardzo pan radny.  

Radny Krzysztof Gapski - W odpowiedzi pani radnej.  
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Drodzy Państwo myślę, że Każdy ma swój umysł głosowania i myśl, którą chce przekazać 
nam [niezrozumiałe] przeciw, za czy wstrzymuję się. Poddajmy to głosowaniu i nie 
dyskutujmy dalej, bo, demokracja niech się tutaj stanie [niezrozumiałe]  

Kolejny mówca - Bo radni to nie płacą.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? 
Nie ma. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania nad wnioskiem pana radnego 
Krzysztofa Gapskiego o obniżenie 5% wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2025 rok do przedłożonego projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok. Proszę o głosowanie. 
Dziękuję bardzo. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Krzysztofa Gapskiego o obniżenie o 5%wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok - do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian 

Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Radosław Kłonowski, Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. 
Zarządzam przerwę, ale nie mogę teraz określić ile, dlatego, że pani skarbnik musi teraz iść 
przeliczyć wszystkie podatki, wszystkie kwoty od początku i przedłożyć nam nowy projekt 
uchwały. Tak że około 30 minut przerwy.  
- Wznawiam obrady po przerwie. Proszę o zaznaczenie kworum. Dziękuję bardzo. W związku 
z przegłosowaniem wniosku pana radnego Krzysztofa Gapskiego, przedłożony został 
Państwu drugi projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych za 2025 rok. Przeczytam go. 

W związku z tym, że do tego punktu już była dyskusja, ale jeżeli ktoś z Państwa ma jeszcze 
jakieś pytania, to proszę bardzo. Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do 
głosowania nad każdą stawką z osobna. 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton bez katalizatora spalin: powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie – 1.020,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton bez katalizatora spalin: powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie – 1.687,00 zł 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton bez katalizatora spalin: powyżej 9 ton a poniżej 12 ton – 2.032,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton wyposażone w katalizator spalin: powyżej 3,5 tony do 5,5 tony włącznie - 964,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton wyposażone w katalizator spalin: powyżej 5,5 tony do 9 ton włącznie - 1.631,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 3,5 tony i poniżej 12 

ton wyposażone w katalizator spalin: powyżej 9 ton a poniżej 12 ton – 1.979,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

2 osie, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem 

uznanym za równoważne – 964,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

2 osie, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 2.135,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

3 osie, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem 

uznanym za równoważne - 1.732,00 zł 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

3 osie, inne systemy zawieszenia osi jezdnych - 2.686,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

4 osie i więcej, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub 

zawieszeniem uznanym za równoważne - 2.803,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Samochody ciężarowe o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyższej niż 12 ton: 

4 osie i więcej, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 4.039,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów od 3,5 tony i poniżej 12 

ton bez katalizatora spalin – 2.393,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (4) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów od 3,5 tony i poniżej 12 

ton wyposażone w katalizator spalin – 2.306,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), do 36 ton włącznie - 2 osie, oś 

jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za 

równoważne – 2.421,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), do 36 ton włącznie - 2 osie, inne 

systemy zawieszenia osi jezdnych – 3.147,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), do 36 ton włącznie - 3 osie i więcej, 

oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za 

równoważne – 2.508,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), do 36 ton włącznie - 3 osie i więcej, 

inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 3.223,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), powyżej 36 ton włącznie - 2 osie, 

oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za 

równoważne - 2.659,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), powyżej 36 ton włącznie - 2 osie, i 

więcej, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 3.549,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



 

35 

 

Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), powyżej 36 ton włącznie - 3 osie i 

więcej, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem 

uznanym za równoważne – 2.952,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 

Ciągniki siodłowe i balastowe przystosowane do używania łącznie z naczepą lub 

przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 

12 ton: liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: ciągnik siodłowy + 

naczepa, ciągnik balastowy + przyczepa (w tonach), powyżej 36 ton włącznie -3 osie i 

więcej, 2 osie, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 4.074,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego – 2.032,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), do 36 ton włącznie - 1 oś, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem 

pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne - 1.284,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: do 36 ton włącznie 

- 1 oś, inne systemy zawieszenia osi jezdnych - 1.720,00 zł 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), do 36 ton włącznie - 2 osie, oś jezdna (osie jezdne) z 

zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne - 1.896,00 

zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), do 36 ton włącznie - 2 osie, inne systemy zawieszenia osi 

jezdnych – 2.393,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: do 36 ton włącznie 

- 3 osie i więcej, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem pneumatycznym lub 

zawieszeniem uznanym za równoważne – 2.032,00 zł 
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: do 36 ton włącznie 

- 3 osie i więcej, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 2.393,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 1 oś, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem 

pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne – 2.100,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 1 oś, Inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 

2.482,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 
Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian 

Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Radosław Kłonowski, Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 2 osie, oś jezdna (osie jezdne) z zawieszeniem 

pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne – 2.223,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 2 osie, inne systemy zawieszenia osi jezdnych – 

3.021,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 15, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (0) 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (15) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr 

Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga 

Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), 

Angelika Przybylska, Mirosław Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki, Stanisław 

Zimecki 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 3 osie i więcej, oś jezdna (osie jezdne) z 

zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równoważne – 2.121,00 

zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego: liczba osi i 

dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + pojazd 

silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 3 osie i więcej, inne systemy zawieszenia osi 

jezdnych – 2.884,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Autobusy wyprodukowane w 2015 r. i później (zarówno z katalizatorem jak i bez 

katalizatora spalin) w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: 

mniejszej niż 22 miejsca – 1.047,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Autobusy wyprodukowane w 2015 r. i później (zarówno z katalizatorem jak i bez 

katalizatora spalin) w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: 

równej lub większej niż 22 miejsca - 2.576,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
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Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Autobusy wyprodukowane przed 2015 r. (zarówno z katalizatorem jak i bez katalizatora 

spalin) w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: mniejszej 

niż 22 miejsca – 1.203,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Autobusy wyprodukowane przed 2015 r. (zarówno z katalizatorem jak i bez katalizatora 

spalin) w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: równej lub 

większej niż 22 miejsca - 2.727,00 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Przyczepy i naczepy, które łącznie z pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną 

masę całkowitą równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z 

działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego:  

liczba osi i dopuszczalna masa całkowita zespołu pojazdów: naczepa / przyczepa + 

pojazd silnikowy (w tonach), powyżej 36 ton - 2 osie, inne systemy zawieszenia osi 

jezdnych – 3.021,00 zł (REASUMPCJA) 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Teraz przechodzimy do głosowania nad całością 
uchwały. Proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin Kordubski, Arkadiusz Kujawa, 

Monika Marciniak, Piotr Nowak (okręg Brudnowo), Angelika Przybylska, Mirosław 

Tomaszewski, Tomasz Damian Wysocki 

PRZECIW (5) 
Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława 

Michalska, Stanisław Zimecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr X/59/2024 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok – stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 
Przechodzimy do punktu 10. 

10. Informacja z realizacji wniosków. 

Wójt Gminy Piotr Kosik- Szanowni Państwo, na ostatniej sesji zostały złożone następujące 
wnioski: przez panią radną Angelikę Przybylską, o zabezpieczenie w budżecie na 2025 rok 
kwoty na remont szatni w szkole podstawowej w Zbrachlinie, remont przedszkola w 
Brudnowie. Takiej propozycji do budżetu. Na razie znajdą się  pozycję bez konkretnych kwot. 
Przy dzieleniu nadwyżki budżetowej będziemy przydzielali adekwatne środki na remonty 
poszczególnych obiektów. Mamy dopiero jedną wycenę szatni. Mamy cenę remontu 
przedszkola w Brudnowie z przed roku, chcemy to zaktualizować [niezrozumiałe], że te 
przedsięwzięcia odbędą się w przyszłym roku budżetowym.  



 

49 

 

Pan radny Piotr Kordubski - wniosek o naprawę ogródków w [niezrozumiałe]. Naprawę drogi 
gminnej łączącej drogę powiatową do szkoły podstawowej w Niszczewach. Z tego co wiem 
to firma czeka na dobrą pogodę, żeby te ubytki zostały zniwelowane. Kolejny wniosek, pana 
radnego Piotra Nowaka o uzupełnienie oświetlenia w miejscowości Brudnowo, przy posesji 
28, przed mostkiem, obok szkoły i dokończenie projektu oświetlenia na nowym osiedlu. 
Pozycja budowy oświetlenia drogowego również znajdzie się w projekcie przyszłorocznego 
budżetu, po konkretnych wycenach i ustaleniach pracowników merytorycznych z panem 
radnym, będą, w miarę możliwości budżetowych, realizowane. Pan Mariusz Nowicki 
wnioskował o naprawę lamp solarnych, mamy już wycenę 2 firm. Najprawdopodobniej 
jedna z firm, która również z nami współpracuje od wielu lat, ta która złożyła 
najkorzystniejszą ofertę, będzie naprawiała lampy. Wcześniej musi firma się u nas jeszcze z 
wysięgnikiem i dokładnie sprawdzić, jaki model, jaki producent i czy części zamienne są 
obecnie dostępne do kupna i do wymiany, do naprawy tych [niezrozumiałe]. Pani Jadwiga 
Michalska, również u nas była o naprawę lamp solarnych, wycenę i naprawę lamp 
solarnych dotyczyła również lamp dla pani radnej Michalskiej. Na bieżąco te informacje 
proszę konsultować z panem Rafałem Krajewskim. Najprawdopodobniej ta sama firma, 
która złożyła najlepszą ofertę, będzie naprawiała te lampy. Są to lampy, które nie działają od 
dłuższego czasu. Kolejny wniosek pani Michalskiej o tablicę ogłoszeń, czy ona została już 
zamontowana? Kolejny wniosek, pani Teresy Ruteckiej. Też o nową tablicę, tutaj w centrum. 
Robimy wycenę. Będzie jeszcze konsultacja, jaka ona ma być duża, ponieważ takiej dużej 
tablicy nie mamy. Pojawi się ona najprawdopodobniej na początku przyszłego roku. Pan 
sołtys Grzegorz Szopa zwracał się również o zamontowanie lampy na krzyżówce. Tylko 
musimy jeszcze dopytać, na której krzyżówce. [niesłyszalne rozmowy] [niezrozumiałe] 
Szpitalka – Przypust z tego co wiem, pan Krajewski zlecił wycenę budowy, ponieważ 
zakładaliśmy wstępnie, że to będzie kilkanaście tysięcy złotych, a z wizji lokalnej wiemy, 
oczywiście na razie nieoficjalnie, czekamy na jakiś dokument, że to będzie kwota droższa, 
niemniej jednak nie wiemy, o ile, o jaką sumę. Dlatego chcemy prosić tutaj firmę, pana 
Rafała o konkretne kwoty. Ok to wszystko. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu 11. 

11. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo. Proszę bardzo, pan radny 
Mirosław Tomaszewski.  
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Radny Mirosław Tomaszewski - Chciałbym w końcu złożyć to oświadczenie, odczytać. 
Skoro mi pozwolił Przewodniczący teraz odczytać. Pan Piotr Kosik Wójt Gminy Waganiec 
wezwany do zaprzestania naruszania dóbr osobistych. Panie Wójcie, Szanowni Radni, 
podczas ostatniej Nadzwyczajny Sesji Rady Gminy doszło do sytuacji, która budzi poważne 
wątpliwości natury formalnej i merytorycznej. Wójt Gminy Piotr Kosik publicznie 
zakwestionował moje kompetencje, podejmując próbę dyskredytowania moich wypowiedzi 
oraz zgłaszanych przeze mnie pytań. W swoich wystąpieniach poruszyłem istotne  kwestie 
dotyczące kondycji  finansowej gminy, w tym rosnące zadłużenie, wyrażając obawy co do 
stabilności finansów publicznych. Moje słowa zostały jednak  określone przez wójta jako 
populistyczne, a pozostałych radnych wezwano do nie dawania się zastraszyć. 
Przewodniczący Rady mimo jasno wyrażonej potrzeby dalszej dyskusji, jednostronnie 
zakończył obrady, co może być postrzegane jako próba ograniczenia swobodnej wymiany 
poglądów. Tego rodzaju postępowanie rodzi wątpliwości, co do jego zgodności z zasadami 
demokracji oraz dbałości o interes publiczny i dobro mieszkańców gminy. W związku z 
powyższym oczekuję, aby Wójt gminy Piotr Kosik publicznie przeprosił za swoje 
zachowanie, podczas najbliższej sesji Rady Gminy oraz aby wyraził uznanie i poszanowanie 
dla mojego mandatu radnego uzyskanego w powszechnych, równych i bezpośrednich 
wyborach. Ponadto oczekuję, że Przewodniczący Rady oraz jego zastępca, będą 
przestrzegać zasad transparentności oraz wysokich standardów debaty publicznej 
obowiązujących w demokratycznych państwach. Dodatkowo zwracam się z uprzejmą 
prośbą o udzielenie pisemnej informacji dotyczącej liczby zawieranych ślubów w naszej 
gminie, w ostatnich 5 latach, z podziałem na poszczególne roczniki. Z poważaniem radny 
Mirosław Tomaszewski.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy Pan Wójt chciałby coś powiedzieć może? 
Czy są jakieś wolne wnioski? Proszę bardzo, pani sołtys.  

Sołtys Iwona Góralska - Chciałam złożyć wniosek formalny o przegląd lampy solarnej na 
Wólnym, za stawem, w stronę Włoszycy, ponieważ ona czasem świeci jak jest ładny dzień, a 
czasem, po prostu, coś się z nią dzieje i nie świeci. Chciałabym również złożyć wniosek o 
zakup witryny chłodniczej do naszej świetlicy, w której działa koło gospodyń i my jako 
mieszkańcy też tam robimy jakieś spotkania, więc jeśli będzie ciepło, będzie nam bardzo 
potrzebna. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Jeszcze wnioski na piśmie bym prosił też o 
złożenie. Dobrze? Pani Sołtys. Wnioski na piśmie też, tak. Wniosek składamy też na piśmie. 
Czy są jeszcze jakieś wnioski? Proszę bardzo, radny.  
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Radny Krzysztof Gapski - Składam wniosek o zaprojektowanie lampy oświetleniowej 
między posesjami 43B i 45 Plebanka oczywiście. W celu dokładnego usytuowania takiej 
lampy prosiłbym o pracownika merytorycznego, który tym się zajmuje, żeby po prostu do 
tych Państwa podjechać  i ustalić dokładnie, gdzie ma ta lampa być zaprojektowana i żeby 
powstała, żeby oczywiście było bezpieczniej w użytkowaniu chodzących mieszkańców po 
chodniku, tak. Bo jest bardzo ciemno.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki – Proszę  pan radny Mirosław Tomaszewski.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Składam wniosek o lampę w Szpitalce, pod numerem 8 u 
pana Santysiak Krzysztof. Tam są 2 gospodarstwa i poprosiłbym chociaż o jedną lampę, 
gdzie by świeciła im na prawo i na lewo. Złożę wniosek formalny. Znaczy się, złożę na 
piśmie, ten wniosek o lampę. Dziękuję.  

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo, chciałbym złożyć wniosek formalny do radnych, 
którzy z jednej strony głosują nad obniżeniem podatków, które są głównymi środkami 
dochodowymi gminy, a z drugiej strony żądają, oczekują, żądają, wnioskują o jakiekolwiek 
inwestycje na terenie swoich okręgów wyborczych. Szanowni Państwo, jesteśmy dorosłymi 
osobami i proszę nie oczekiwać od organu wykonawczego, ani od organu, który planuje 
budżet tego, że z jednej strony będziemy głosowali za obniżeniem podatków, z których to 
podatków realizujemy inwestycje, a z drugiej strony przyjdziemy do wójta z wnioskiem 
formalnym, nieformalnym, na piśmie, nie na piśmie chcąc drogę, świetlicę, lampę. 
Szanowni Państwo, pieniądze nie biorą się z nieba, tylko biorą się z podatków, z opłat 
lokalnych, ze sprzedaży nieruchomości, ruchomości, subwencji, tak że no to jest tak 
wniosek formalny dla radnych. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo, pan...  

Radny Mirosław Tomaszewski - Dziękuję za ten wniosek, tylko są sprawy ważniejsze i 
mniej ważne. Że można wydawać pieniądze na bzdury, a powinno się wydawać  pieniądze 
na ulepszenie życia mieszkańcom gminy Waganiec. Dziękuję.  

Wójt Piotr Kosik - Mogę jeszcze zabrać? Jeden wniosek formalny? Szanowni Państwo, 
składam wniosek formalny dla radnych, żeby większość radnych gminy nie słuchała 
populistycznych haseł głoszonych przez co niektórych mieszkańców gminy, nie będę 
wypowiadał się z imienia i nazwiska, o jakie osoby mi chodzi, ogólnie. Szanowni Państwo, 
są osoby które próbują zdestabilizować funkcjonowanie gminy takiej jaką znacie od, 
przynajmniej, 10 lat. Możecie posłuchać opinii osób postronnych, mieszkańców z zewnątrz, 
czy kierunek, w którym idziemy, jest dobrym kierunkiem.  
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Dlaczego o tym mówię? No Szanowni Państwo, nie można inaczej nazwać, aniżeli tezami 
populistycznymi, tez, które z jednej strony są głoszone na zasadzie takiej, że gmina jest 
zadłużona, że bezsensowne inwestycje, a z drugiej strony wymagać, no jakichkolwiek, 
inwestycji związanych z realizacją tego albo innego przedsięwzięcia. Kilka dni temu 
otrzymaliśmy informację, że... Podam prosty przykład. Kilka dni temu otrzymaliśmy 
informację, że droga od Plebanki w stronę Wólnego dostanie najprawdopodobniej 
dofinansowanie w wysokości 50%. Ze wstępnego kosztorysu wynika, że wkład własny... To 
ma być droga ze ścieżką rowerową, ze wstępnego kosztorysu wynika, że ta droga ma 
kosztować, wkład własny Gminy Waganiec 1.900.000 zł. Rozumiem, że osoby, które są z 
tamtego terenu i które mają dobro finansów gminy na pierwszym miejscu, będą pierwsze za 
tym, żeby złożyć wniosek o nie realizację tej drogi. Szanowni Państwo, jeżeli ktoś 
konsekwentnie wygłasza pewne tezy, ktoś - nie mówię kto, osoby, ogólnie, znane, publiczne, 
ale nie tylko, mam nadzieję, że będą miały to na względzie, że drogi tego typu no nie 
jesteśmy w stanie zrealizować, ponieważ, po prostu, kosztuje zbyt drogo. To tak tytułem 
wolnych wniosków odwołujących się do zdrowego rozsądku Szanownej Rady Gminy. 
Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo pan...  

Radny Mirosław Tomaszewski - To było nie fair Panie Wójcie. Ja teraz Panu wyliczę. Pan se 
drogi nie  robił za 1.700.000. A zrobił Pan sobie Orlika. Choinka kosztowała nas 17,5 tysiąca 
za 2 miesiące. Następnie iluminacje świetlne. Liczmy teraz tak, ma być budowany kuźnia, 
która będzie kosztowała 650 000 w Sierzchowie, tj. 10 m2. Następnie, ma być budowany 
pałac ślubów, który podejrzewam, że będzie kosztował 7 albo 8 milionów. A Pan mnie 
straszy, że Pan mi drogi nie zrobi na Wólne! To jest obowiązkiem Pana zrobienie takiej drogi, 
bo tyle lat, żeście nic nie robili w stronę Wólnego.  

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo, proszę o zaprotokołowanie stwierdzenie radnego, 
który przed chwilą publicznie stwierdził, że go zastraszam. Prawdopodobnie będę musiał 
podjąć formalne środki zmierzające ku temu, żeby wyjaśnić tą sprawę, ponieważ 
zajmowanie stanowiska na, pełniąc funkcję publiczną, nie może spowodować tego, że ja się 
będę bał, Szanowni Państwo, wyrażać swoich opinii i swoje obawy. Przed chwilą pan radny 
powiedział, że tym go próbuję zastraszyć, co jest, w moim mniemaniu, pewnego rodzaju 
nękaniem. Czyli nie mogę wyrazić swojej opinii, bo pan radny oficjalnie mówi, że go 
zastraszam. Szanowni Państwo, proszę to skonsultować też  z naszym radcą prawnym i 
będę musiał podjąć  co do tych publicznych wypowiedzi jakieś pewnie  konsekwencje 
prawne. Dziękuję bardzo.  

Radny Mirosław Tomaszewski - Wójt powiedział, że z imienia i nazwiska nie powiedział, ale 
każdy tutaj siedzący, to wie o kogo chodziło. Dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze wolne wnioski?  

Wójt Piotr Kosik - Ja jeden wniosek wolny chciałem złożyć, Szanowni Radni. Przypomnę 
tylko taką starą grecką maksymę: "Uderz w stół, a nożyce się odezwą.". Dziękuję bardzo.  

Radny Mirosław Tomaszewski – ojojoj, ojojoj strasznie się boję 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Proszę bardzo [niezrozumiałe]  

Radny Piotr Kordubski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, nawiązując do 
dyskusji, która wywiązała się na ostatniej sesji nadzwyczajnej odnośnie tego, czy coś było 
powiedziane w taki bądź inny sposób, składam wniosek, aby materiały, które są 
przygotowywane na kolejne sesje, bardziej doprecyzowały kwestie wydatków, ponieważ 
skupiliśmy się na punkcie dotyczącym właśnie tej choinki, który też zawierał w sobie 
jeszcze kwestie audytu energetycznego. Dlatego prosiłbym, aby w kolejnych materiałach, 
wszystkie elementy były rozbite na poszczególne kwoty, poszczególne koszty.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś wnioski?  

Sołtys Iwona Góralska - Chciałam dopytać Panie Wójcie... To nie jest wolny wniosek, ale, 
po prostu, złożyłam wniosek, żeby założyć klimatyzację. I chciałabym dopytać, czy to 
zadanie będzie zrealizowane w przyszłym roku?  

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo, nie wiem, w jakim kształcie będzie przyjęta uchwała 
budżetowa. Tak że... Wiemy, że tego typu inwestycja jest Państwu potrzebna, ale ja 
przedkładam projekt budżetu Radzie Gminy, proszę kierować to pytanie do radnego ze 
swojego okręgu. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Czy są jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie widzę. 
Zamykam ten punkt.  

12. Zamknięcie obrad X Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wysocki - Zamykam obrady X Sesji IX kadencji Rady Gminy 
Waganiec. Dziękuję bardzo. 
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